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رییس کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی اصفهان : حل چالش های زیست محیطی اصفهان
با منابع مالی خارجی/انجمن ملی کشت فراسرزمینی به همت اتاق بازرگانی اصفهان تشکیل

می شود

رییس کمیسیون کشاورزی ،آب و محیط زیست اتاق بازرگانی اصفهان گفت: کشت فراسرزمینی یکی از اولویت های

کمیسیون کشاورزی است که زمینه تشکیل انجمن ملی کشت فراسرزمینی را فراهم ساخته است .

رییس کمیسیون کشاورزی ،آب و محیط زیست اتاق بازرگانی اصفهان گفت: کشت فراسرزمینی یکی از اولویت های کمیسیون کشاورزی است که زمینه تشکیل انجمن ملی کشت

فراسرزمینی را فراهم ساخته است .

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان ،حمیدرضا قلمکاری در چهارمین جلسه کمیسیون کشاورزی ،آب و محیط زیست اتاق بازرگانی اصفهان تصریح کرد:کشت فراسرزمینی

بخشی از فعالیت های کمیسیون است که در فاز نخست در اوکراین اجرا می شود.

وی از اعزام هیات اتاق بازرگانی اصفهان به اوکراین برای تهیه مقدمات دریافت زمین و برنامه ریزی برای کشت خبر داد.

وی در بخش دیگری از سخنان خود داشتن یک روایت مشترک از یک چالش را مهمترین گام برای حل آن دانست و گفت:تلاش کردیم در طول دو سال فعالیت کمیسیون

کشاورزی که بخش خصوصی و دولتی نسبت به مسایل بخش کشاورزی یک روایت مشترک پیدا کنند .

وی با بیان اینکه در طول دوسال گذشته بر اساس سیستم آنالیز شکاف چالش های موجود در عرصه ی کشاورزی را به صورت تخصصی مورد مطالعه و راهکارهای آن را احصا کرده

ایم گفت :از اکنون تا پایان دوره ی هشتم اتاق بازرگانی باید به صورت جدی به دنبال عملیاتی کردن این راهکارها باشیم.

ستاد ملی نجات زاینده رود تنها گوشه ای از اقدامات انجام شده است

وی ستاد ملی نجات زاینده رود از سرآب تا پایاب را نمونه ای از کارهای انجام شده در کمیسیون کشاورزی ،آب و محیط زیست اتاق بازرگانی اصفهان دانست و گفت:.زاینده رود

شناسنامه و هویت فلات مرکزی ایران است.

قلمکاری از موافقت دکتر کلانتری برای ایجاد "ستاد ملی نجات زاینده رود از سرآب تا پایاب " که تنها حوضه ی آبریز فلات مرکزی کشور است خبر داد و اضافه کرد : کمیته ی آب

نشان داده است می تواند در این زمینه بسیار تاثیر گزار باشد و اگر ما برای احیای این رود تاریخی و تمدن ساز اقدامی نکنیم ،کسی این کار را برای ما انجام نخواهد داد .

رییس کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی اصفهان با تاکید بر اینکه این کمیسیون بر روی اولویت ها و ابر چالش ها متمرکز شده است گفت : ما به اندازه ی ظرفیت قانونی ، داشته

ها ،توان سیستمی و منابع انسانی اهداف خود را مشخص و برای تحقق آن تلاش می کنیم .

حل چالش های زیست محیطی اصفهان با منابع مالی خارجی

مسعود عبداللهی نایب رییس کمیسیون کشاورزی ،آب و محیط زیست اتاق بازرگانی اصفهان حضور در فراخوان های بین المللی مرتبط با کشاورزی و محیط زیست و همچنین

عضویت در صندوق بین المللی اقلیم سبز کره ی جنوبی را مرهون تلاش های داوطلبانه ی اعضای این کمیسیون در دوسال گذشته توصیف و اظهار داشت : خوشبختانه در حال

حاضر ما می توانیم هزینه ی بخشی از مشکلات حوزه ی کشاورزی و محیط زیست استان را با ارایه ی پیشنهاداتی به صندوق اقلیم سبز به صورت بین المللی تامین کنیم .

وی افزود: واقعیت این است که در سال های گذشته سازمان محیط زیست کشور به دلایل مختلف اعم از قوانین ، نبود تفکر استراتژیک در بدنه ی مدیریتی ، نبود تخصص های

مرتبط با اقتصاد کسب و کار و توسعه پایدار و ساختار ناکارآمد (که خود این عزیزان هم به آن معترف بودند)،نتوانست به شاخصه های بین المللی محیط زیست دست پیدا کند.

نایب رییس کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی اصفهان با تاکید بر اینکه سازمان محیط زیست نباید جایگاهی برای عکس گرفتن با یوزهای ایرانی و خبرسازی های رسانه ای باشد

اظهارداشت: کنوانسیون بین المللی تغییر اقلیم unfccc که ایران نیز مفاد آن را پذیرفته است پنج شاخص آب ،خاک ،هوا ،انرژی و تنوع زیستی را مطرح نموده که ما امروز در

هرکدام از این شاخص ها شاهد مشکلات اساسی هستیم و شاید تنها کسی که جسارت مقابله با این تهدیدات را دارد دکتر کلانتری است .

عبداللهی وزارت نیرو را یکی از وزارت خانه های مهم و تاثیر گذار در کشور عنوان و اضافه کرد : برای تصدی این وزرات خانه مهندس بیطرف معرفی شده است که تصمیمات ایشان

در دوره ی اصلاحات بسیار تاثیر گزار بوده است است .

با رعایت استاندار EC می توان به تمام دنیا صادرات محصولات غذایی داشت

منصور کیمیایی مدیر شرکت مدیریت صادرات آرتا داد در این جلسه رعایت استاندارد EC اروپا را عامل موفقیت صادرکنندگان محصولات غذایی استان دانست و گفت:بزرگترین

بازار مصرف محصولات غذایی اروپاست و رعایت استاندارد آن می تواند زمینه حضور در سایر بازارهای جهانی را فراهم سازد.

وی اضافه کرد:ایران از نظر تعداد کندو در دنیا رتبه ششم و از نظر صادرات رتبه 38 امین را دارد و این امار نشان می دهد بازارهای صادراتی ایران بسیار محدود است.

محمد صادقی مسوول کمیته کشت فراسرزمینی کمیسیون در این جلسه گفت: اوکراین برای کشت فراسرزمینی کشاورزان استان اصفهان انتخاب شده و مقدمات اعزام هیات اتاق

بازرگانی برای هماهنگی نهایی فراهم شده است .

مجتبی بزرگی مسوول کمیته محیط زیست و تغییرات اقلیمی کمیسیون در این جلسه خواستار ایجاد مرکز پایش آلاینده صنعتی شد و گفت:این مرکز با همکاری سازمان

صنعت،معدن و تجارت و اتاق بازرگانی می تواند نقش مهمی در کاهش آلودگی واحدهای آلاینده داشته باشد .

مجتبی معقول مسول کمیته تولیدات کشاورزی کمیسیون در این جلسهه با اشاره به مزیت تولید گیاهان دارویی در استان اصفهان گفت:ارزش افزوده گیاهان دارویی در شرایط کم

آبی استان می تواند برای کشاورزان بیشتر باشد.

هاشم نصرالهی مسوول کمیته دام ، طیور و آبزیان کمیسیون در این جلسه خواستار شناسایی نیازهای بازار هدف صادراتی محصولات دامی شد و گفت:عملیاتی سازی طرح رتبه

بندی فراورده های لبنی می تواند به افزایش صادرات این محصول در بازارها هدف منجر شود.

جلیل رضوی مسوول کمیته دانش و تکنولوژی کمیسیون در این جلسه گفت:در راستای کاهش مصرف آب برای تولید گندم طرح های نوآورانه در دانشگاه صنعتی ارایه شده که با

همکاری کمیسیون و تشکل های کشاورزی می توان در بین کشاورزان ترویج داده شود.
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